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Inledning 
 
Kulturnämnden hanterar ekonomiskt stöd till det fria kulturlivet. Som ett led i det löpande arbetet 

med intern kontroll görs årliga granskningar.  

De organisationer som kulturförvaltningen valt ut är: 

 Seriefrämjandet 

 Karavan 

 Bullrets jazzklubb 

 Jafer Tahoun / Galleri Ur 
 

Vår granskning har avgränsats till de frågor som anges i offertförfrågan daterad 2024-08-26. 

Som underlag till vår granskning har vi erhållit: 

 Årsredovisningar / andra ekonomiska sammanställningar 

 Ansökningar och projektredovisningar 

 Stadgar, protokoll från årsmöten och ett urval av protokoll från styrelsemöten 

 Annan information erhållen av kulturförvaltningen och organisationerna 

Vår granskning har till stor del baserats på mailkontakt med: 

 Hanna Hedvall, producent, Karavan 

 Hampus Pettersson, kassör, Bullrets jazzklubb 

 Marie Tillman, verksamhetsledare, Seriefrämjandet 

 Jafer Taoun 

Vi har intervjuat: 

 Hanna Hedvall, producent, Karavan 

 Hampus Pettersson, kassör, Bullrets jazzklubb 

 Marie Tillman, verksamhetsledare, Seriefrämjandet 

 Jafer Taoun 

De intervjuade har getts möjlighet att sakgranska sina respektive delar i denna rapport.  

Denna rapport har upprättats av BDO Syd KB på uppdrag av Malmö stad, enligt villkor och 

förutsättningar som framgår av uppdragsbrev daterat 2024-10-07. Vi vill fästa uppmärksamheten på 

att denna rapport inte är lämplig för andra syften.
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Överblick  
 
Följande är en riskbedömning kring varje granskningsfråga som behandlats i denna rapport. För 

ingående svar hänvisas till frågorna i rapporten för varje enskild organisation. 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

Fråga Seriefrämjandet Karavan 
Bullrets 

jazzklubb 
Jafer Tahoun 

Har organisationen en ekonomisk 
redovisning som ger en tydlig bild av 
verksamhetens ekonomiska situation 
och följer den god redovisningssed? Kan 
man enkelt följa ekonomiska händelser 
i resultaträkning respektive 
balansräkning? Är det god ordning i 
räkenskapsmaterialet?   

 

 

 

 

 

 

Om organisationen fått projektstöd - 
kan de poster som redovisats för 
projektet enkelt återfinnas i 
redovisningen, till exempel genom 
kostnadsställen eller projektnummer?  
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Om organisationen fått 
verksamhetsstöd – kan posterna i den 
ekonomiblankett som redovisas till 
kulturförvaltningen enkelt återfinnas i 
redovisningen, till exempel genom 
kostnadsställen eller projektnummer?  

  

  

Hur är organisationens ekonomiska 
status? Finns perioder med 
likviditetsproblem? 

  
  

Finns det oreglerade skatteskulder eller 
andra skulder?  

    

Om organisationen är momsregistrerad, 
hur sköts momsredovisningen?  

  
  

Hur sköts den kontanta hanteringen?  
    

Hur sköts hanteringen av eventuella 
löner och arvoden?  

  
  

Fråga beroende på organisationsform: 
Finns en stadgeenligt vald styrelse och  
revisorer? Har styrelsen regelbundna 
protokollförda styrelsemöten? 

          

 

  

Har organisationen tillräcklig egen 
kompetens för att hantera ekonomin 
och/eller anlitar man extern hjälp?  
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Granskning 

Seriefrämjandet 

Har organisationen en ekonomisk redovisning som ger en tydlig bild av 
verksamhetens ekonomiska situation och följer den god redovisningssed? Kan 
man enkelt följa ekonomiska händelser i resultaträkning respektive 
balansräkning? Är det god ordning i räkenskapsmaterialet?  

Föreningen använder bokföringsprogram Fortnox. Vi har tagit del av resultat- och balansräkning för 

2023.  

 

Utifrån vår granskning av verksamhetsstödet (se nedan) så bedömer vi att det är god ordning i 

räkenskapsmaterialet.  

 

Vår sammantagna bedömning är att föreningens redovisning ger en tydlig bild av verksamhetens 

ekonomiska situation och att de följer god redovisningssed.  

 
Om organisationen fått projektstöd - kan de poster som redovisats för projektet 
enkelt återfinnas i redovisningen, till exempel genom kostnadsställen eller 
projektnummer?  
 

Föreningen har inte fått något projektstöd under år 2023.  

Det kan noteras att de har fått ett bidrag på 95 000 kr till Kulturell allemansrätt från Malmö stad. 

Granskning av detta bidrag ingår inte i vårt uppdrag.    

 

 
Om organisationen fått verksamhetsstöd – kan posterna i den ekonomiblankett 
som redovisas till kulturförvaltningen enkelt återfinnas i redovisningen, till 
exempel genom kostnadsställen eller projektnummer?  

Föreningen har erhållit verksamhetsstöd 658 000 kr för år 2023. 

 

Vi har jämfört föreningens resultatrapport med ekonomiblanketten. Både redovisade intäkter och 

redovisade kostnader är högre än de bokförda. Redovisade intäkter och kostnader har inte 

summerats rätt i ekonomiblanketten. Rätt summerat blir årets resultat 404 882 kr medan 

bokföringen visar 141 610 kr. Avvikelsen bedöms främst hänförlig till periodiseringar / 

bokslutsbokningar gällande intäkter.  

 

Redovisning, med ekonomiblanketten, skickades till Kulturförvaltningen 2024-04-03. Årsredovisning 

och revisionsberättelsen signerades 2024-04-13.  

 

Enligt vår sammantagna bedömning är de kostnader som redovisas på ekonomiblanketten 

huvudsakligen överensstämmande med föreningens bokföring.   

 

Hur är organisationens ekonomiska status? Finns perioder med 
likviditetsproblem?  

Vi har tagit del av huvudbok för bankkontot. Vi har inte noterat några perioder med 

likviditetsproblem under år 2023.  

 

Detta överensstämmer med ledningens egen uppfattning. 



Granskning 
Seriefrämjandet  
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Finns det oreglerade skatteskulder eller andra skulder?  

Föreningen har ingen skuld på sitt skattekonto per 2023-12-31. Det finns en ej förfallen skuld för 

s.k. särskild löneskatt. I övrigt har vi inte noterat några oreglerade skatteskulder eller andra skulder 

i det underlag som vi har erhållit. 

 

Detta överensstämmer med ledningens egen uppfattning.  

 

Om organisationen är momsregistrerad, hur sköts momsredovisningen?  

Föreningen är momsregistrerad. Momsdeklaration lämnas månadsvis till Skatteverket. Under andra 

halvåret 2023 har det hanterats av anlitad redovisningskonsult som är behörigt ombud hos 

Skatteverket.  

 

Hur sköts den kontanta hanteringen?  

Föreningen har ingen kontanthantering. 

 

Hur sköts hanteringen av eventuella löner och arvoden?  

Föreningen har under år 2023 haft tre anställda, varav en på heltid och två på 75%. Alla har fast 
månadslön. Vid arrangemang / besök på mässor etc så tillkommer traktamente. 

Lönehantering sköts av inhyrd redovisningskonsult.  

Konsulten lägger ett utbetalningsförslag i internetbanken. Detta godkännes sedan av kassören innan 
utbetalningen går igenom.  

Konsulten deklarerar löner till Skatteverket varje månad. Vi har i vår granskning av 

skattedeklarationerna inte noterat något avvikande.  

 

Fråga beroende på organisationsform: Finns en stadgeenligt vald styrelse och  
revisorer? Har styrelsen regelbundna protokollförda styrelsemöten? 

Enligt stadgarna ska styrelsen bestå av ordförande, vice ordförande, kassör, sekreterare och minst 
två, högst fyra övriga ledamöter. Föreningen ska ha två revisorer, varav minst en auktoriserad.   

På årsmöte 2023-04-30 har vice ordförande, kassör och sekreterare samt ytterligare fyra 
styrelseledamöter valts. Även intern och extern auktoriserad revisor har valts. Ordinarie ordförande 
valdes för en period av två år på förra årets årsmöte.  

Enligt uppgift har 4 styrelsemöten hållits under år 2023. Vi har tagit del av protokoll från mötet 
2023-11-26 som var det sista mötet för året. Erhållet protokoll är ej signerat. Enligt uppgift från 
föreningen så har man som rutin att alla protokoll signeras digitalt efter avslutat möte och 
sekreteraren ansvarar för att spara alla protokoll i en gemensam mapp.  



Granskning 
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Vår bedömning är att styrelsen är stadgeenligt vald och att regelbundna protokollförda 
styrelsemöten hållits.  

Har organisationen tillräcklig egen kompetens för att hantera ekonomin 
och/eller anlitar man extern hjälp?  

Under första halvåret 2023 så hanterades ekonomin av en deltidsanställd ekonom. I samband med 

en omorganisation såg man över rutinerna. Föreningen anlitar nu en redovisningskonsult sedan juni 

2023.  

 

Det kan även noteras att föreningen har både en auktoriserad revisor och en förtroendevald revisor 

som har granskat årsbokslutet och styrelsens förvaltning år 2023. I sin revisionsberättelse har de 

anmärkt på att skatter och avgifter har betalts för sent till Skatteverket vid flera tillfällen under 

året. Enligt kommentar från verksamhetsledaren så beror förseningarna inte på likviditetsproblem, 

utan på den omorganisation som gjordes under året.  
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Karavan 

Har organisationen en ekonomisk redovisning som ger en tydlig bild av  
verksamhetens ekonomiska situation och följer den god redovisningssed? Kan 
man enkelt följa ekonomiska händelser i resultaträkning respektive 
balansräkning? Är det god ordning i räkenskapsmaterialet?  

Föreningen använder bokföringsprogram Edison Ekonomi Byrå.  
 
Utifrån vår granskning av verksamhetsstödet (se nedan), bedömer vi att det är god ordning i 
räkenskapsmaterialet.  
 
Vår sammantagna bedömning är att föreningens redovisning ger en tydlig bild av verksamhetens 
ekonomiska situation och att de följer god redovisningssed.  
 
 

Om organisationen fått projektstöd - kan de poster som redovisats för projektet 
enkelt återfinnas i redovisningen, till exempel genom kostnadsställen eller 
projektnummer? 
 
Föreningen har inte fått något projektstöd under 2023. 

 

Om organisationen fått verksamhetsstöd – kan posterna i den ekonomiblankett 
som redovisas till kulturförvaltningen enkelt återfinnas i redovisningen, till 
exempel genom kostnadsställen eller projektnummer?  

Föreningen har erhållit verksamhetsstöd 528 000 kr under år 2023.  
 
Vi har jämfört föreningens resultatrapport och årsbokslut med ekonomiblanketten.  
 
Då ekonomiblanketten fyllts i innan föreningen färdigställt sitt bokslut så förekommer det 
avvikelser. Årets resultat i ekonomirapporten uppgår till 150 190 kr, att jämföra med årsbokslutet 
183 978 kr.  

Felklassificerade kostnader noteras då bland annat arvode till redovisningskonsult och revisor ingår i 
raden Lönekostnad.  
 
 

Hur är organisationens ekonomiska status? Finns perioder med 
likviditetsproblem?  

Vi har tagit del av föreningens huvudbok för bankkontot för hela år 2023. Vi har inte noterat några 
perioder med likviditetsproblem under detta år.  
 
Detta överensstämmer med ledningens egen uppfattning.  
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Finns det oreglerade skatteskulder eller andra skulder?  

Föreningen har ingen skuld på sitt skattekonto per 2023-12-31.  
 
Av vad som framgår av bokföringen så har föreningen inga oreglerade skatteskulder och inga andra 
förfallna skulder per 2023-12-31.  

 

Om organisationen är momsregistrerad, hur sköts momsredovisningen?  

Föreningen är momsregistrerad. Moms deklareras kvartalsvis till Skatteverket. Detta administreras 
av inhyrd redovisningskonsult.  

Jag har i min granskning av deklarerad moms år 2023 inte noterat några väsentliga avvikelser. 
Redovisning till Skatteverket har skett i rätt tid.  

 

Hur sköts den kontanta hanteringen?  

Föreningen har under år 2023 inte haft någon kontanthantering.  

 

Hur sköts hanteringen av eventuella löner och arvoden?  

Redovisningskonsult anlitas för löneadministration via löneprogram Hogia Lön och Hogia PaySlip.  
 
Föreningen har en anställd verksamhetsledare på 75%. Utöver detta har man även haft en 
deltidsanställd producent och en projektledare för ett projekt via Arvsfonden.  
 
Verksamhetsledaren mejlar avvikelser (såsom sjukdom / ledighet) till redovisningskonsulten varje 
månad. Redovisningskonsulten godkänner ensam utbetalning från bankkontot.  
Konsulten sköter även månadsvisa skattedeklarationer till Skatteverket.  
 
Vi rekommenderar att rutinerna gällande utbetalningar ses över så det krävs två personer i förening 
för att göra en utbetalning.  
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Fråga beroende på organisationsform: Finns en stadgeenligt vald styrelse och 
revisorer? Har styrelsen regelbundna protokollförda styrelsemöten?   

Enligt stadgarna ska styrelsen bestå av aktiva medlemmar. Minst två i den gamla styrelsen måste 
sitta kvar till nästa år. En revisor ska utses för mandattid ett år.  
 
På årsmöte 2024-05-28 valdes fyra styrelsemedlemmar och en revisor.  
 
25 styrelsemöten har hållits under 2023. Vi har tagit del av protokoll från 2023-12-13. 
Styrelsemötena är en blandning av verksamhetsmöte och styrelsemöte eftersom 
styrelseledamöterna även är verksamhetsledare. Noteringar från mötena dokumenteras löpande i en 
portal som alla styrelsemedlemmar har tillgång till.  
 
Vår bedömning är att föreningen har en stadgeenligt vald styrelse och revisor. Styrelsen har 
regelbundna dokumenterade styrelsemöten. Vi rekommenderar dock att protokoll justeras och 
signeras. Ett förslags är att första punkten på varje möte innefattar att signera senaste mötets 
protokoll.  
 
 

Har organisationen tillräcklig egen kompetens för att hantera ekonomin 
och/eller anlitar man extern hjälp?  

Föreningen anlitar en extern redovisningskonsult.  
 
Det kan även noteras att föreningen har en auktoriserad revisor som har granskat årsbokslutet och 
styrelsens förvaltning år 2023. Revisorn har avlämnat en så-kallad omodifierad revisionsberättelse, 
dvs utan några anmärkningar.  



Granskning 
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Bullrets jazzklubb 

Har organisationen en ekonomisk redovisning som ger en tydlig bild av  
verksamhetens ekonomiska situation och följer den god redovisningssed? Kan 
man enkelt följa ekonomiska händelser i resultaträkning respektive 
balansräkning? Är det god ordning i räkenskapsmaterialet?  

Föreningen använder bokföringsprogram Fortnox som är helt webbaserat.  
 
Utifrån vår granskning av projektstödet (se nedan), bedömer vi att det är god ordning i 
räkenskapsmaterialet.  
 
Vår sammantagna bedömning är att föreningens redovisning ger en tydlig bild av verksamhetens 
ekonomiska situation och att de följer god redovisningssed.  
 
 

Om organisationen fått projektstöd - kan de poster som redovisats för projektet 
enkelt återfinnas i redovisningen, till exempel genom kostnadsställen eller 
projektnummer?  

Föreningen har erhållit projektstöd 150 000 kr för år 2023.  
 

Bokföring görs inte på kostnadsställen. Projektet har istället hänförts till verksamheten under 

höstterminen, dvs en begränsad tidsperiod. Vi rekommenderar att föreningen framöver använder 

kostnadsställen för att undvika problem om man skulle erhålla bidrag även från andra bidragsgivare, 

alternativt ha flera olika projekt igång samtidigt.  

 

Vi har jämfört föreningens resultatrapport för perioden augusti – december med 
ekonomiblanketten.  

Enligt vår bedömning är de poster som redovisas på ekonomiblanketten i all väsentligt 

överensstämmande med föreningens bokföring.  

  

Om organisationen fått verksamhetsstöd – kan posterna i den ekonomiblankett 
som redovisas till kulturförvaltningen enkelt återfinnas i redovisningen, till 
exempel genom kostnadsställen eller projektnummer?  

Föreningen har inte erhållit något verksamhetsstöd för år 2023. 

 

Hur är organisationens ekonomiska status? Finns perioder med 
likviditetsproblem?  

Vi har tagit del av föreningens huvudbok för bankkontot för hela år 2023. Vi har inte noterat några 
perioder med likviditetsproblem under detta år.  
 
Detta överensstämmer med ledningens egen uppfattning.  

 

  



Granskning 
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Finns det oreglerade skatteskulder eller andra skulder?  

Föreningen har inga oreglerade skatteskulder per 2023-12-31.  
 
Vi har inte noterat några andra oreglerade skulder vid vår granskning av bokföringen.  
 
Detta överensstämmer med ledningens egen uppfattning.  

 

Om organisationen är momsregistrerad, hur sköts momsredovisningen?  

Föreningen är momsregistrerad, men har medvetet inte deklarerat någon moms för år 2023. Detta 
då de uppfyller kraven för en skattefri ideell förening med kulturverksamhet. Styrelsen har 
diskuterat att eventuellt avregistrera sig för moms.   

 

Hur sköts den kontanta hanteringen?  

Föreningen har ingen kontanthantering.   

 

Hur sköts hanteringen av eventuella löner och arvoden?  

Föreningen är så kallad säsongsregistrerad arbetsgivare. Under år 2023 har det inte utbetalats några 
löner från föreningen.  
 
Utbetalningar från bankkontot görs av kassör eller ordförande. Vi rekommenderar att föreningen ser 
över sina rutiner så att utbetalningar görs av två i förening.  
 
 

Fråga beroende på organisationsform: Finns en stadgeenligt vald styrelse och  
revisorer? Har styrelsen regelbundna protokollförda styrelsemöten?   

Enligt stadgarna så ska styrelsen bestå av ordförande, vice ordförande, kassör samt ytterligare två 
ledamöter eller suppleanter. På årsmötet 2023-09-13 finns notering om val av dessa. Enligt 
stadgarna ska även revisor väljas på årsmötet. Notering om val av revisor saknas emellertid.  
 
På årsmötet ska, enligt stadgarna, beslut tas gällande ansvarsfrihet för styrelsen under det gångna 
räkenskapsåret. Även revisionsberättelsen ska tas upp som en punkt. Dessa punkter framgår inte av 
protokollet från årsmötet.  
 
Enligt uppgift har 12 styrelsemöten hållits under år 2023. Vi har tagit del av undertecknat protokoll 
från 2023-12-18 som var det sista mötet under år 2023.  

Vi rekommenderar att styrelsen tillser att årsmötet tar upp de obligatoriska punkter som anges i 
stadgarna.    
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Har organisationen tillräcklig egen kompetens för att hantera ekonomin 
och/eller anlitar man extern hjälp?  

Föreningen anlitar en extern redovisningskonsult som sköter den löpande bokföringen samt även 
upprättar årsbokslut.  
 



Granskning 
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Jafer Taoun 

Har organisationen en ekonomisk redovisning som ger en tydlig bild av  
verksamhetens ekonomiska situation och följer den god redovisningssed? Kan 
man enkelt följa ekonomiska händelser i resultaträkning respektive 
balansräkning? Är det god ordning i räkenskapsmaterialet?  

Jafer Taoun har erhållit projektstöd för Galleri Ur via sin enskilda firma med namn Jata Byggservice. 
I sin firma har Jafer Taoun tidigare även uppfört olika installationer till främst Malmöfestivalen. 
Enligt uppgift från Jafer Taoun så har det inte förekommit något sådant under de senaste åren. Det 
förekommer dock annan konstnärsverksamhet, som att han till exempel sålt en skulptur.  
 
Företaget använder bokföringsprogram Visma Administration. Vi har tagit del av resultat- och 
balansräkning.  
 
Utifrån vår granskning av projektstödet (se nedan), bedömer vi att det är god ordning i 
räkenskapsmaterialet.  
 
Vår sammantagna bedömning är att företagets redovisning ger en tydlig bild av verksamhetens 
sammantagna ekonomiska situation och att de följer god redovisningssed.  

 

Om organisationen fått projektstöd - kan de poster som redovisats för projektet 
enkelt återfinnas i redovisningen, till exempel genom kostnadsställen eller 
projektnummer?  

Företaget har fått projektstöd på 80 000 kr.  
 
Bokföring görs inte på olika resultatenheter för olika projekt. Jafer Taoun har gjort en bedömning 
av vilka kostnader som är hänförliga till projektet. Vi rekommenderar att bokföring framöver görs på 
kostnadsställen för att kunna följa vilka kostnader som är hänförliga till Galleri Ur.  
 
Enligt vår bedömning är de poster som redovisas på ekonomiblanketten huvudsakligen 
överensstämmande med föreningens bokföring. Firmans bokföring visar totalt sett ett negativt 
resultat, att jämföra med ekonomiblanketten som visar ett 0-resultat.  

Kostnaderna består främst av lokalhyra (32 tkr) samt därtill hörande kostnader såsom målning och 
inredning i samband med olika utställningar och installationer.  

 

Om organisationen fått verksamhetsstöd – kan posterna i den ekonomiblankett 
som redovisas till kulturförvaltningen enkelt återfinnas i redovisningen, till 
exempel genom kostnadsställen eller projektnummer?  

Företaget har inte erhållit något verksamhetsstöd. 

 
Hur är organisationens ekonomiska status? Finns perioder med 
likviditetsproblem?  

Granskningen avser en enskild firma där firmans bankkonto är ägarens eget bankkonto. Med hänsyn 
till detta så har någon närmre granskning inte gjorts.  
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Finns det oreglerade skatteskulder eller andra skulder? 

Granskningen avser en enskild firma där deras eventuella skatteskuld överensstämmer med 
privatpersonens. Med hänsyn till detta så har någon närmre granskning inte gjorts.  

 

Om organisationen är momsregistrerad, hur sköts momsredovisningen?  

Firman är momsregistrerad. Moms deklareras årsvis.  

Hur sköts den kontanta hanteringen?  

Det förekommer ingen kontanthantering.  

 

Hur sköts hanteringen av eventuella löner och arvoden?  

Firman är inte registrerad som arbetsgivare hos Skatteverket. De har inte utbetalt några löner eller 
arvoden under året. Jafer Taoun arbetar ideellt på Galleri Ur.  

 

Fråga beroende på organisationsform: Finns en stadgeenligt vald styrelse och  
revisorer? Har styrelsen regelbundna protokollförda styrelsemöten?   

Frågan är ej tillämplig.  

 
Har organisationen tillräcklig egen kompetens för att hantera ekonomin 
och/eller anlitar man extern hjälp?  

Bokföringen sköts av en anlitad konsult.  
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Organisationernas synpunkter 
kring kulturförvaltningens villkor och uppföljning vad gäller verksamhetens ekonomi 

 
I stort sett så återkommer de synpunkter som framfördes i samband med den granskning som 
gjordes under hösten 2022 samt hösten 2023 även i år.  
 
Föreningarna huvudsakligen nöjda.  
 
Ett önskemål om längre framförhållning gällande beslut om stöd framförs. Som det är nu har 
föreningen redan satt program och bokat lokaler etc. för kommande år när beslutet kommer.  
 
Föreningarna påtalar att kommunens portal är svår att navigera i.  
 
Deadline för föreningarnas rapportering till Kulturförvaltningen är redan i april. Två av föreningarna 
var vid denna tidpunkt ännu inte klara med sina bokslut. Önskemål om att flytta fram deadline 
framfördes.  
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Sammanfattning 
 
De granskade föreningarna har överlag god ordning på sin ekonomiska redovisning och samtliga 

bedöms följa god redovisningssed. Alla fyra anlitar redovisningskonsult för biträde med bokföringen.  

 

I de två organisationer som fått projektstöd så upprättas bokföring inte per kostnadsställe / 

projektnummer. Detta framförs som ett förbättringsförslag till organisationen.   

  

Alla fyra granskade organisationer är momsregistrerade hos Skatteverket. Vi har granskat 

hanteringen utan anmärkning. 

 

Ingen av de granskade föreningarna har några likviditetsproblem.  

 

Hantering av sociala avgifter och avdragen källskatt har granskats utan avvikelser. Det kan dock 

noteras att det deklarerats och betalts för sent i en av föreningarna, vilket medfört 

förseningsavgifter och räntekostnad.  

 

Vi har också påtalat att man bör ha som rutin att utbetalningar från bank ska godkännas av två 

personer i förening. Två av föreningarna saknar denna rutin.  

 

Alla föreningarna har regelbundna protokollförda styrelsemöten. Rutinen gällande signering och 

arkivering av protokollen bör dock ses över.  

 

En av föreningarna följer inte sina stadgar då man inte valt någon revisor. I stadgarna anges också 

vilka punkter som ska behandlas på årsmötet. Flera av dessa punkter saknas i protokoll från 

årsmötet.  

 

Sammantaget så är föreningarna nöjda med Kulturförvaltningens villkor och uppföljning. De känner 

att kommunikationen fungerar bra.  
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